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Záznam z  18. zasadnutia predsedníctva  
Agentúry na podporu výskumu a vývoja zo dňa 12.3.2008 

 
Prítomní: 
Ing. Štefan Boháček, PhD., Prof. RNDr. Anatolij Dvurečenskij, DrSc., Ing. Alojz Hudec, 
Doc. Ing. Viliam Pichler, PhD., RNDr. Ľudevít Kádaši, DrSc.,  
Doc. JUDr. Mária Patakyová, CSc., prof. RNDr. Libor Vozár, CSc.,  
hosť.doc. Ing. Ján Šedivý, CSc,. Ing. Bibiána Remiarová, PhD. 
Neprítomní: 
Ing. Igor Gerek, doc. Ing. Ľubomír Harach, PhD., Doc. Ing. Jan Kudrna, CSc.,  
prof. Ing. Evžen Kočenda, PhD., Doc. Ing. Róbert Redhammer PhD.,  
Prof. Ing. Mikuláš Šupín, CSc., 
 
Program zasadnutia: 
 
1. Otvorenie 

Rokovanie predsedníctva otvoril predseda APVV Prof. Libor Vozár.  
 
2. Schválenie záznamu z 17. zasadnutia predsedníctva APVV 

Predsedníctvo schválilo záznam z 17. zasadnutia predsedníctva APVV bez 
pripomienok. 
 
3. Financovanie všeobecnej výzvy VV2007 

Predsedníctvo agnetúry sa na svojom zasadnutí prioritne  zaoberalo problémom 
financovania všeobecnej výzvy z roku 2007 s cieľom zvýšenia úspešnosti výzvy VV 2007. 
Agentúra zverejnila dňa 4.3.2008 zoznam projektov vybratých na financovanie v roku 
2008.Výška finančných prostriedkov alokovaných pre podporu projektov výzvy VV2007 sa 
odvíja od celkoveho rozpočtu agentúry schváleného NR SR pre rok 2008. V dôsledku toho, 
počet podporených projektov predstavuje len 13,1% z celkovo podaných projektov v tejto 
výzve. Predsedníctvo uvedomujúc si potrebu zvýšenia úspešnosti výzvy VV2007 hľadá na 
základe požiadavky ministerstva školstva možnosti podpory ďalších úspešných projektov 
tejto výzvy. Na základe toho, dňa 6.3.2008 agentúra zverejnila informáciu na svojej webovej 
stránke pre predkladateľov projektov VV 2007, že v najbližšom období zverejní zoznam 
ďalších úspešných projektov, pri ktorých sa predpokladá začiatok financovania v rokoch 
2009-2010. 

K tomuto problému prebiehala veľmi intenzívna diskusia. Zvažovali sa rôzne 
alternatívy vedúce k zvýšeniu počtu podporených proejktov. Predsedníctvo sa v závere 
rozhodlo prerušiť rokovanie. Poverilo riaditeľa agnetúry prerokovať s ministrom školstva 
možnosti financovania v rámci zvýšenia úspešnosti výzvy VV2007. Následne sa sa 
uskutoční zasadnutie predsedníctva agentúry za účasti pána ministra školstva. 
 
4. Záver zasadnutia 

Rokovanie predsedníctva ukončil predseda agentúry Prof. Vozár a poďakoval 
prítomným za účasť. 
 
V Bratislave, dňa  13.2.2008. 
Zapísala: Bibiána Remiarová 
 
Schválil: Libor Vozár 


